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Spørgsmål 

Vil ministeren give en status for arbejdet med at indføre en ny naturkategori i forhold til 

Ejendomsbeskatning? Hvordan stiller de nye ejendomsvurderingsregler borgere, der øn-

sker at bidrage til den grønne omstilling ved at omdanne landbrug på f.eks. 6-12 hektar til 

skov og natur? 

 

Svar 

Forligskredsen på ejendomsområdet er blevet præsenteret for et udkast til en model for 

kommende vurdering og beskatning af naturejendomme. Der arbejdes videre på model-

len i efteråret.  

 

Fordi der endnu ikke er truffet endelig beslutning om en model, kan jeg ikke svare kon-

kret på anden del af spørgsmålet. Det er dog min klare forventning, at vi med modellen 

vil gøre det skattemæssigt nemmere at udlægge landbrugsjord til både skov- og naturfor-

mål.  
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